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PROTOKÓŁ  Nr XXXV/05 
Zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zbuczyn 

z dnia 8 grudnia 2005 r. 
 

 

 

Stan radnych - 15 

Obecnych na Zwyczajnej Sesji Rady Gminy - 14  
 

- Kserokopia listy obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

Obrady XXXV Zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zbuczyn otworzył o godz. 15
00 

Przewodniczący Rady Gminy – Sławomir Górka. 

Powitał radnych Rady Powiatu, radnych Rady Gminy, Wójta Gminy Romana 

Prochenkę, Zastępcę Wójta Stanisława Biardzkiego, sołtysów, pracowników 

Urzędu Gminy i inne osoby przybyłe na sesję. 
 
- Kserokopia listy obecności sołtysów stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 

 

Ad. 2. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się o zgłaszanie wniosków do 

porządku obrad. Porządek obrad nie uległ zmianie i Przewodniczący go 

odczytał: 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac pomiędzy sesjami. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbuczyn 

na 2005 rok. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniesienia udziałów do Zakładu 

Utylizacji Odpadów sp. z o.o. w Siedlcach. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy opłat za 

zbiorowe zaopatrzenie w wodę. 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków” na terenie Gminy Zbuczyn. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały zatwierdzającej 

Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek 

podatku od posiadania psów oraz zwolnień w tym podatku na 2006 rok. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny sprzedaży 

drewna, przyjętej jako podstawa do obliczenia podatku leśnego na obszarze 

Gminy Zbuczyn na 2006 rok. 
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11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości i zwolnień w 2006 roku. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych na rok 2006 obowiązujących na terenie 

Gminy Zbuczyn oraz zwolnień w tym podatku. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Zbuczyn na 2006 rok. 

14. Przyjęcie protokołu z XXXIV Sesji Rady Gminy z dnia 4 listopada 2005 r. 

15. Interpelacje i zapytania radnych. 

16. Wolne wnioski informacje. 

 

Ad. 3. 

 

W tym punkcie porządku obrad Zastępca Wójta przedstawił sprawozdanie  

z prac pomiędzy sesjami: 

1. Rozpoczęły się prace przy montażu windy dla osób niepełnosprawnych przy 

Ośrodku Zdrowia w Zbuczynie. W dalszym ciągu trwają prace wewnątrz 

budynku, uruchomiono dodatkową toaletę dla personelu, w pozostałych 

wymieniono drzwi na szersze, a na podłogi rozkładane są wykładziny. 

2. Dzięki środkom uzyskanym z rezerwy ministerialnej wymieniono dachy  

w dwóch Szkołach Podstawowych w Ługach Wielkich i Izdebkach- 

Kosnach. Jeżeli pogoda pozwoli wkrótce rozpocznie się wymiana dachu  

w szkole w Borkach-Wyrkach. 

3. Trwają prace wewnątrz i na zewnątrz budynku adoptowanego na potrzeby 

Urzędu Gminy tj. podbudowa terenu pod kostkę, malowanie pomieszczeń, 
układanie wykładzin. 

4. Zwróciliśmy się o zwiększenie środków na stypendia socjalne dla uczniów  

i uzyskaliśmy kwotę dodatkowo 26.068 zł, czyli ogółem w tym roku 

otrzymaliśmy na ten cel 86.452 zł. 

5. Trwają roboty remontowo-adaptacyjne w budynku posterunku Policji  

i GOPS pod kątem przystosowania na potrzeby zespołu medycznego karetki 

pogotowia ratunkowego. 

6. W dniu dzisiejszym przyjeżdża delegacja dzieci i młodzieży wraz  

z Opiekunami z Porzecza na Białorusi. Będą korzystać z gościnności 

mieszkańców obwodu Szkoły Podstawowej w Izdebkach-Kosnach,  

a 10 grudnia zostanie podpisana umowa o współpracy pomiędzy Szkołą 
Podstawową w Izdebkach-Kosnach i Gimnazjum w Borkach–Kosach ze 

Szkołą Średnią w Porzeczu pod patronatem Wójta Gminy Zbuczyn  

i Stowarzyszenia Wspólnoty Polskiej oraz Młodzieży Polskiej na Białorusi. 

7. Zostało zainstalowanych 6 zestawów komputerowych w bibliotece gminnej     

w Zbuczynie i w ciągu najbliższych dwóch tygodni będą instalowane po 3 

zestawy w filiach bibliotecznych  w Krzesku - Królowa Niwa i Czuryłach. 
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8. Mamy już pracownie internetowe w Szkole Podstawowej i Gimnazjum  

w Krzesku–Królowa Niwa, w Szkole Podstawowej w Izdebkach–Kosnach 

i w Szkole Podstawowej w Czuryłach. 

9. W terminie ustawowym opracowaliśmy projekt budżetu na 2006 rok. 

Dochody budżetu gminy na rok 2006 ustala się na kwotę 18.151.516,- zł, 

natomiast wydatki budżetu gminy na kwotę 18.039.910,- zł. W planie 

dochodów zabezpiecza się kwotę 883.676,-zł na przypadającą w 2006 roku 

spłatę rat kapitałowych zaciągniętych pożyczek. Wydatki nie znajdujące 

pokrycia w planie dochodów budżetu w wysokości 772.070,- zł zostaną 
sfinansowane przychodami budżetu gminy pochodzącymi z nowo 

zaciągniętych pożyczek. Uzyskaliśmy pozytywną opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie projektu budżetu Gminy Zbuczyn na 2006 rok. 

10. 8 grudnia br. uczestniczyliśmy w ogólnopolskiej konferencji „Samorząd 

Sprzyja Oświacie” zorganizowanej przez samorząd województwa 

mazowieckiego. Główny temat konferencji to przyszłość oświaty, 

planowane są zmiany w Karcie Nauczyciela, pod którymi podpisuje się 
samorząd. Określona zostanie minimalna i maksymalna liczba uczniów w 

oddziale. Nastąpią również zmiany w pensum nauczyciela, inny będzie dla 

nauczyciela języka polskiego, a inny dla nauczyciela innego przedmiotu.  

Następnie głos zabrał Wójt Gminy i dodał: 

11. Kontynuowana jest wymiana lamp oświetleniowych w miejscowościach: 

Bzów i Rzążew, a kolejne 10 projektów na nowe punkty świetlne jest 

zlecone do wykonania. 

12. Zakupiona jest kostka brukowa na utwardzenie placu przy Szkole 

Podstawowej w Dziewulach. 

13. Zakończony został remont centralnego ogrzewania w Zespole Szkół  

w Krzesku-Królowa Niwa za fundusze pochodzące z Kontraktu 

Wojewódzkiego. 

14. Zakończone prace adaptacyjne w Zespole Szkół w Borkach-Kosach 

pomieszczeń na świetlicę i stołówkę szkolną. Zadanie sfinansowane 

w ramach „programu dla potrzebujących”. 

15. W najbliższą sobotę w Szkole Podstawowej w Izdebkach-Kosnach odbędzie 

się „wigilia na Podlasiu” dla 200 gości, z udziałem PTTK i dzieci  

z Białorusi. 

 

Ad. 4. 

 

W tym miejscu sesji rozpatrywany był projekt uchwały w sprawie zmian  

w budżecie Gminy Zbuczyn na rok 2005. 

Uwag do projektu nie było i Przewodniczący poddał pod głosowanie ten projekt. 

Za przyjęciem uchwały zgodnie z przedłożonym projektem głosowało  

12 radnych a 2 wstrzymało się od głosu. Przewodniczący ogłosił, że uchwała  
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w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbuczyn na 2005 rok została podjęta 12 

głosami „za”. 

 
- Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 3 i 4 do protokołu.  

 

Ad. 5. 

 

Następnie przystąpiono do projektu uchwały w sprawie wniesienia udziałów do 

Zakładu Utylizacji Odpadów sp. z o. o. w Siedlcach. Temat wyjaśnił Wójt, że 

podejmując taką uchwałę rozwiążemy problem śmieci. Dwa miesiące wcześniej 

zwróciliśmy się z pismem do PUK w Siedlcach o przyjęcie Gminy Zbuczyn do 

udziału w spółce. Wniesienie udziałów nastąpi poprzez zawarcie umowy  

w formie aktu notarialnego pomiędzy Przedsiębiorstwem Usług Komunalnych 

w Siedlcach sp. z o. o. a Gminą Zbuczyn. Rozważa się wykupienie 457 

udziałów po 109,25 zł każdy na ogólną kwotę 49 927,25 zł. Od 1 stycznia 

przyszłego roku roześlemy pisma do mieszkańców gminy o podpisywanie 

umów indywidualnych z PUK na kosze na śmieci nie segregowane. Opłata 

kwartalna byłaby niewysoka, bo około kilkunastu złotych. Po tym wyjaśnieniu 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

Za przyjęciem uchwały według projektu głosowało 14 radnych. 

Przewodniczący poinformował, że uchwała w sprawie wniesienia udziałów do 

Zakładu Utylizacji Odpadów sp. z o. o. została przyjęta 14 głosami „za”, czyli 

„jednogłośnie”. 

 
- Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 5 i 6 do protokołu. 

 

Ad. 6. 

 

Kolejny projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy opłat za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę przybliżył również Wójt. Proponowana wysokość 1,40 zł 

za 1 m
3
 wody jest o 2 grosze niższa niż obecnie i jest to stawka najniższa  

w regionie. Wynegocjowana zniżka może jest niewielka, ale administrator 

zobowiązuje się do zakupu agregatów prądotwórczych na wypadek braku 

energii elektrycznej. Uwag nie było i Przewodniczący poddał pod głosowanie 

projekt omawianej uchwały. 

Za przyjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy opłat za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę głosowało 14 radnych. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta 14 głosami „za”, czyli 

„jednogłośnie”. 
 

- Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 7 i 8 do protokołu. 
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Ad. 7. 

 

W tej części posiedzenia przystąpiono do rozpatrzenia projektu uchwały  

w sprawie uchwalenia „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków” na terenie Gminy Zbuczyn. 

Do sprawy odniósł się Przewodniczący, że regulamin jest obszerny i radni 

zapoznali się z nim wcześniej. Nastąpiły zmiany w ustawie o zbiorowym 

zaopatrzeniu w wodę i odprowadzaniu ścieków. Ustawodawca zobowiązał do 

opracowania regulaminu, który określa zasady i warunki korzystania z usług  

w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę przeznaczoną do spożycia przez 

ludzi za pomocą urządzeń wodociągowych i beczkowozów oraz zbiorowego 

odprowadzania ścieków realizowanych za pomocą urządzeń kanalizacyjnych 

przez przedsiębiorstwa wodociągowo-kanalizacyjne. 

Dodatkowych pytań nie było i Przewodniczący zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały. 

Za przyjęciem uchwały według przedłożonego projektu głosowało 13 radnych 

(jeden radny nieobecny w czasie głosowania). 

Przewodniczący ogłosił, że uchwała w sprawie uchwalenia „Regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków” na terenie Gminy Zbuczyn została 

podjęta 13 głosami „za”. 

 
- Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 9 i 10 do protokołu. 

 

Ad. 8. 

 

W tym punkcie porządku obrad znalazł się projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały zatwierdzającej Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych. 

Przewodniczący zaznaczył, że środki niewykorzystane przesuwane są w inne 

paragrafy i zostaną zagospodarowane na inne cele. 

Uwag nie było i Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za uchwałą zgodnie z przedłożonym projektem wypowiedziało się 13 radnych 

(jeden radny nieobecny w czasie głosowania). 

Przewodniczący poinformował, że uchwała została podjęta 13 głosami „za”. 
 

- Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 11 i 12 do protokołu. 

 

Ad. 9. 

 

Dalej przystąpiono kolejno do uchwalania uchwał podatkowych na 2006 rok. 

Przewodniczący wypowiedział się w sprawie podatku gruntowego. Średnia cena 

skupu żyta za okres pierwszych 3 kwartałów 2005 r. ogłoszona przez Prezesa 

GUS wynosi 27,88 zł za 1q. W związku z tym podatek rolny w roku 2006 

będzie niższy o 15% w stosunku do roku 2005 i nie ma potrzeby podejmowania 
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uchwały. Przewodniczący przedstawił następny projekt uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości podatku od posiadania psów oraz zwolnień w tym podatku 

na 2006 r. i radni przeszli do głosowania. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

Przewodniczący zakomunikował, że uchwałę podjęto 14 głosami „za”, czyli 

„jednogłośnie”. 
 

- Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 13 i 14 do protokołu. 

 

Ad. 10. 

 

Z kolei rozpatrywany był projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny 

sprzedaży drewna, jako podstawy do obliczenia podatku leśnego na obszarze 

Gminy Zbuczyn na 2006 rok. Po odczytaniu projektu Przewodniczący poddał 

pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głos oddało 14 radnych. 

Przewodniczący ogłosił, że uchwała została podjęta 14 głosami „za”, czyli 

„jednogłośnie”.  

 
- Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 15 i 16 do protokołu. 

 

Ad. 11. 

 

W tym punkcie porządku obrad radni przeszli do projektu uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2006 rok i zwolnień 
od tego podatku na terenie Gminy Zbuczyn. Przewodniczący zauważył, że 

żadnych zmian w stosunku do roku 2005 nie ma. Uwag do projektu radni 

również nie mieli i Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem. 

Za przyjęciem uchwały według przedłożonego projektu głosowało 14 radnych. 

Przewodniczący przedstawił, że uchwała została przyjęta 14 głosami „za”, czyli 

„jednogłośnie’. 
 

- Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 17 i 18 do protokołu. 

 

Ad. 12. 

 

Kolejna uchwała podatkowa to projekt w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych na rok 2006 obowiązujących na terenie 

Gminy Zbuczyn oraz zwolnień w tym podatku. Przewodniczący nawiązał do 

uchwały obowiązującej w bieżącym roku i że na przyszły rok stawki są 
zachowane na tym samym poziomie. Pytania nie były zgłaszane  

i Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt. 

Za uchwałą zgodnie z przedłożonym projektem głosowało 14 radnych. 
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Przewodniczący poinformował, że uchwała została podjęta 14 głosami „za’, 

czyli „jednogłośnie”. 

 
- Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 19 i 20 do protokołu 

 

Ad. 13. 

 

W tej części sesji przystąpiono do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Zbuczyn na rok 2006. Przewodniczący zaznaczył, 

że po raz pierwszy w dziejach Gminy postaramy się przyjąć uchwałę w starym 

roku. Następnie zapoznał wszystkich z Uchwałą Nr 380/ZS/05 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie Zespół  

w Siedlcach z dnia 7 grudnia 2005r. w sprawie pozytywnej opinii  

o przedłożonym przez Wójta Gminy Zbuczyn projekcie uchwały budżetowej na 

rok 2006 wraz z objaśnieniami i informacją o stanie mienia komunalnego. Tuż 
przed posiedzeniem sesji odbyło się spotkanie Komisji Stałych, które zajęły 

stanowisko odnośnie uchwały budżetowej na 2006 rok. Za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu budżetu Gminy Zbuczyn na 2006 rok głosowało 10 

radnych, przeciw było 2 radnych i 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Dalej Przewodniczący zwrócił się do radnych o zapytania. 

- P. Nowińska - należałoby założenia budżetu przedstawić sołtysom. 

- Skarbnik – dochody budżetu gminy na rok 2006 ustala się na kwotę 
18.151.516,- zł, a wydatki na kwotę 18.039.910,- zł. W planie dochodów 

zabezpiecza się kwotę 883.676,- zł na przypadającą w 2006 r. spłatę rat 

kapitałowych zaciągniętych pożyczek. Wydatki nie znajdujące pokrycia  

w planie dochodów budżetu w wysokości 772.070,-zł zostaną sfinansowane 

przychodami budżetu gminy pochodzącymi z nowo zaciągniętych pożyczek. 

Znacznie zwiększyła się dotacja na pomoc społeczną, na świadczenia 

rodzinne. 

- P. Radomyski – może jakie zadania inwestycyjne planuje się w przyszłym 

roku. 

- Zastępca Wójta przedstawił wydatki na zadania inwestycyjne w 2006 roku 

punkt po punkcie z załącznika Nr 5 omawianej uchwały. Ustala się wydatki 

inwestycyjne na rok 2006 w wysokości 2.107.515,- zł, z czego środki własne 

1.127.515,- zł, a środki z innych źródeł 980.000,- zł. 

 

Ponownie głos zabrał Przewodniczący i poprosił o pytania do projektu budżetu. 

- Sołtys wsi Zdany – nie słyszałem w wymienianych zadaniach o wodociągu  

w wsi Zdany. 

- Wójt – będziemy się starać wszystkie wsie gminy zwodociągować,  
a w przyszłym roku planujemy wykonać projekty dla pozostałych wsi.  

W Zdanach w pierwszej kolejności należy wytyczyć drogę, później     

przewidzieć ewentualne zmiany do planu zagospodarowania przestrzennego. 
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- Sołtys wsi  Ługi-Rętki - u nas sytuacja jest jeszcze gorsza, bo już rolnicy     

dowożą wodę. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono i Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Zbuczyn na 2006 rok. 

Za przyjęciem uchwały zgodnie z przedłożonym projektem głosowało 11 

radnych, 2 radnych było przeciw i 1 radny wstrzymał się od głosu.  

Przewodniczący stwierdził, że uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Zbuczyn na 2006 rok została podjęta 11 głosami „za”. 

W tym miejscu podziękował radnym za przyjęcie uchwały. 
 

- Kserokopia uchwały Nr 380/ZS/05 RIO stanowi załącznik Nr 21 do protokołu. 

- Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 22 i 23 do protokołu. 

 

Ad. 14. 

 

W kolejnym punkcie porządku obrad Przewodniczący zwrócił się o zgłaszanie 

uwag do protokołu z XXXIV Sesji Rady Gminy z dnia 4 listopada 2005 r. Uwag 

nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania Rada Gminy 13 głosami „za” i 1 głosem 

„wstrzymującym się” przyjęła protokół z XXXIV Sesji Rady Gminy Zbuczyn. 

 

Ad. 15. 

 

W punkcie: interpelacje i zapytania Radny J. Gruda poprosił o informacje na 

temat internetu. 

Wójt odniósł się do sprawy – jest przerwa w pracach, ponieważ firmie 

skończyły się materiały do instalowania internetu, Jest bardzo duże 

zapotrzebowanie i w najbliższym czasie prace będą wznowione. 

 

Ad. 16. 

 

W ostatnim punkcie porządku obrad dyskusję rozpoczął: 
- Wójt – w przyszłym roku planowana jest przebudowę trasy głównej Nr 2 

i trakcji kolejowej Łuków-Siedlce i będzie okazja zakupu tłucznia z kolej  

i zdrapki asfaltowej z drogi. Materiały te będziemy wykorzystywać do 

napraw dróg gminnych. 

Dalej wrócił do tematu związanego z miejscowością Tęczki, że Prokuratura 

prowadzi postępowanie wyjaśniające w sprawie sprzedaży działki. Natomiast 

Sąd Rejonowy I instancji przekazał sprawę według właściwości do Sądu 

Okręgowego II instancji. Działkę sprzedaliśmy dlatego, że ludzie w tej 

miejscowości są ciągle skłóceni. Mieszkańcy twierdzili, że sprzedaliśmy 

działkę z budynkiem wsi, a okazało się, że budynek mleczarni również kupił 

Pan Wysokiński ale od Mleczarni z Siedlec. 
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Wielokrotnie zwracałem się do mieszkańców Tęczek o założenie 

stowarzyszenia, ale dopiero w tym roku w październiku zarejestrowali się 
jako spółka. Chciałem przekazać działkę pod kościołem, ale takiej uchwały 

rada nie może podjąć. 
 

- Następnie głos zabrał mieszkaniec wsi Łęcznowola p. Krasuski i zwrócił się 
z prośbą o wykup działki, która stała się własnością Gminy, a wcześniej 

należała do niego. 

- Przewodniczący – w jaki sposób Gmina stała się jej właścicielem? 

- Wójt - może Pan dochodzić prawa własności drogą sądową. Zakup działki 

może nastąpić tylko w drodze przetargu publicznego, do którego może każdy 

przystąpić. Wcześniej Rada Gminy musi podjąć uchwałę o sprzedaży takiej 

działki. 

- Ponownie głos zabrał P. Krasuski w drugiej sprawie, a mianowicie naprawy 

poprzez wyrównanie drogi kamiennej długości około 350m. 

 

Na tym dyskusja została zakończona. 

O godz. 16
15

 Przewodniczący Rady Gminy ogłosił zakończenie obrad XXXV 

Zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zbuczyn. 

 

Na XXXV Zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zbuczyn zostały podjęte następujące 

uchwały: 

 

1. Uchwała Nr XXXV/232/05 w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbuczyn 

na rok 2005. 

2. Uchwała Nr XXXV/233/05 w sprawie wniesienia udziałów do Zakładu 

Utylizacji Odpadów sp. z o. o. w Siedlcach. 

3. Uchwała Nr XXXV/234/05 w sprawie zatwierdzenia taryfy opłat za 

zbiorowe zaopatrzenie w wodę. 
4. Uchwała Nr XXXV/235/05 w sprawie uchwalenia „Regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków” na terenie Gminy Zbuczyn. 

5. Uchwała Nr XXXV/236/05 w sprawie zmiany uchwały zatwierdzającej 

Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

6. Uchwała Nr XXXV/237/05 w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku 

od posiadania psów oraz zwolnień w tym podatku na 2006 rok. 

7. Uchwała Nr XXXV/238/05 w sprawie obniżenia średniej ceny sprzedaży 

drewna jako podstawy do obliczenia podatku leśnego na obszarze Gminy 

Zbuczyn na 2006 rok. 

8. Uchwała Nr XXXV/239/05 w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości na 2006 rok i zwolnień od tego podatku na terenie Gminy 

Zbuczyn. 
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9. Uchwała Nr XXXV/240/05 w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od środków transportowych na rok 2006 obowiązujących na terenie Gminy 

Zbuczyn oraz zwolnień w tym podatku. 

10. Uchwała Nr XXXV/2412/05 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Zbuczyn na rok 2006. 

 
      Protokołowała: 

 

/-/ Halina Sieczkiewicz 

 

 

 

 

                                                                                               Przewodniczący Rady 
                                                                         

                                                                                    /-/ Sławomir Górka  
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